

## Contents

### *Architecture and Construction*

- Gainutdinova A.L.** Stages of the Formation of the Sophia Monastery in Rybinsk of the Yaroslavl Province ..... 5
- Gnevanov M.V., Ivanov N.A.** Features of the Organization of Repair and Construction Works in Public Buildings in Conditions of Increasing Digitalization ..... 12

### *Economic Sciences*

- Voronkova O.V.** Macroeconomic Aspects of the Shadow Economy..... 17
- Zaitseva I.V., Malafeev O.A., Skvortsova O.I., Bondar V.V.** Model of Distribution of Labor Resources among Regions in Order to Improve Their Economic Indicators ..... 21

### *Pedagogical Sciences*

- Bakleneva S.A., Baranova L.M.** Professional Development of Military University Cadets Using Modern Information Technologies ..... 25

## Содержание

### *Архитектура и строительство*

- Гайнутдинова А.Л.** Этапы формирования Софийского монастыря города Рыбинска Ярославской губернии ..... 5
- Гневанов М.В., Иванов Н.А.** Особенности организации ремонтно-строительных работ в общественных зданиях в условиях нарастающей цифровизации ..... 12

### *Экономические науки*

- Воронкова О.В.** Макроэкономические аспекты теневой экономики..... 17
- Зайцева И.В., Малафеев О.А., Скворцова О.И., Бондарь В.В.** Модель распределения трудовых ресурсов между регионами с целью повышения их экономических показателей ..... 21

### *Педагогические науки*

- Бакленева С.А., Баранова Л.М.** Профессиональное становление курсантов военных вузов на основе современных информационных технологий ..... 25